

## 主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
頌 讚	49 敬拜主 Majesty	會眾
Praise	191 十架清影 Beneath the Cross of Jesus 319 祂藏我靈 He Hides My Soul	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
讀 經	約翰福音 19:17-18；使徒行傳 1:12-14	會眾
Scripture	John 19:17-18；Acts 1:12-14	Congregation
<b>兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School</b>		
證 道	登向高山	卜現法牧師
Sermon		Rev. Timothy Pu
唱 詩	345 主領我何往必去	會眾
Praise	Wherever He Leads I'll Go	Congregation
奉 獻		Ethan Yong, Ada Yong Meining, Grace Wang
Offertory		
報 告		領會
Announcements		Liturgist
彼此問安		會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		卜現法牧師
Benediction		Rev. Timothy Pu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

## 本週事奉表 (2017年9月10日 10:00 AM)

證道 Sermon	卜現法牧師	Sunday School	English: Bro. Joshua Liu Youth: Bro. Isaac Chang
翻譯 Interpreter	余敬潔姊妹	成主 Adults	中文成主請參另表
領會 Liturgist	陳凱歌弟兄	幼幼 Toddler	Sandy, Jeanie Vivian
翻譯 Interpreter	張光睿弟兄	兒主 Children	Surong, Mary Lois Ling, Grace Lu
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 楊 歡姊妹	午餐 Lunch	馮蓓蒂姊妹 賴惠琪姊妹
招待 Usher	Yi Lin & Jinhua Yang Lois Johnson	9/15 (五)團契	杜一平姊妹
Power Point	黃曼斯姊妹	Friday Snack	李曉明姊妹 馮蓓蒂姊妹
音控 Audio	鄭祿偉弟兄		
司獻 Offertory	Ethan Yong, Ada Yong Meining, Grace Wang		

## 報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日有楊妍小姐(TCU)偕友，張嶽姊妹(Austin)初次參加崇拜，並喜見周紀霞姊妹返回，感謝主，願主保守賜福。
3. 天災不斷，休士頓地區水患未除，墨西哥8.1級大地震(9/7, 午夜)，現又有Irma五級颶風襲擊佛州，請為受災民眾及災後重建代禱，求主憐憫、拯救。弟兄姊妹有意捐款的，教會可以代轉，支票請寫GCBC備註Disaster Relief Donation。
4. 週三(9/13)晚禱告會在教會舉行，請參加。
5. 週四(9/14) 10am，姊妹會在教會聚會，請姊妹們參加。
6. 週五(9/15)團契聚會為約翰壹書查經，由葉衛平弟兄帶領，同時間有青少年及兒童團契，請參加。
7. 劉牧師今日受邀在懷恩浸信教會證道，請代禱。
8. 本週請為以下五個家庭代禱——姚嘉為先生、胡剛弟兄家、胡祥弟兄家、凌樂蕙姊妹、夏華韋先生家。
9. 康來昌牧師達福地區研經培靈會將於9/22-24(六-日)在Plano舉行，機會難得，歡迎弟兄姊妹參加。(Address: 4001 Custer Rd, Plano, TX)
10. 葉衛平弟兄將於十月中旬進行Mission Pacifica聖經教導短宣，請代禱。如有感動經費支持，支票抬頭為GCBC，請附註for Mission Pacifica。
11. 全齡主日學接續在主日崇拜後上課——\* 中文成主課程如下表，9-12月由陳慕全弟兄帶領利未記(民數記、申命記)；\* 英文成主在R201；\* 青少年主日學在2F Youth Hall，請參加。
12. 肢體關懷與代禱：\*\* 為身體欠安的肢體——魏忠友弟兄、沈苡緣姊妹、卜現法牧師、陳萸姊妹令堂、古瑪麗師母健康；朱伊珊姊妹產後復元；施佩君姊妹、余敬潔姊妹妊娠。\*\* 為遠行肢體——沈苡緣姊妹在波士頓；古柏恩牧師伉儷在台灣。\*\* 為離鄉在外學子——劉明輝、劉丹輝、劉昂迪、滕祖賢、胡逸之、胡加冉、葉灝華、葉瀟云、周書政、姚嘉為、楊歡、黃林格、謝貝金、盛萬江、邵博陽、聶道遠、Harvey Sun、Nina Sun之學校生活。

9~12月 中文成主	研經(會堂)：陳慕全弟兄 利未記(民數記、申命記)	迎新班(R202)：劉趙秀娟師母 林怡姊妹
---------------	------------------------------	--------------------------

## Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshiping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday Ms. Yan Yang (TCU), Sis. Yona Zhang (Austin) came to worship with us for the first time, also glad to see Tracy Chou, thank Lord, may He bless them.
3. Natural disasters continuously, flooding in Houston is not mitigated, the 8.1-magnitude earthquake in Mexico happened on 9/7, midnight, and now Irma category five hurricanes is hitting Florida, please pray for disaster and recovery from disaster, may Lord's mercy, saving be with them. If you are willing to monetary donate, church may help to collect and forward to proper

institution, please make check payable to **GCBC** with a memo for *Disaster Relief Donation*.

4. Wednesday (9/13) Prayer Meeting will be held at Church, please attend.
5. Thursday (9/14) 10 am, Women Group will meet at church, please attend.
6. Friday (9/15) fellowship will be I John Bible study, led by Bro. Yip; Youth and Children fellowship will be held at same time, please attend.
7. Today, Pastor Liu preach at Grace CBC in Plano, please pray for him.
8. Please pray for five families this week: Mr. David Yao · Bro. Jerry Hu and family · Bro. Xiang Hu and family · Sis. Lois Ling · Mr. Jerry Hsia and family.
9. Rev. Lai-Chang Kang 2017 DFW Bible study & revival rally will be held on Sep 22-24 (Fri - Sun) in Plano, a rare opportunity, please join it.
10. Bro. David Yip will have a short term mission trip of Mission Pacifica on mid of October for Bible teaching, please pray for him. If you are willing to financially support, please make check out to **GCBC** with a memo for *Mission Pacifica*.
11. All age Sunday Schools proceed after Worship: Chinese Adults refer to table, Bro. Chernly will lead the Book of Numbers (Leviticus, Deuteronomy) for Sep to Dec; English Adults in R201; Youth at 2F youth hall. Please attend.
12. Intercessions: Pray for \*\* Physically weak: Bro. John Wei, Sis. Irene Shen, Rev. Timothy Pu, Mrs. Mary Krueger, Sis. Lois Johnson's mother's health. Sis. Isa Zhu recovery; Sis. Peijun Shi and Jessie Yu pregnancy. \*\* People traveling: Sis. Irene Shen in Boston; Rev. & Mrs. Krueger in Taiwan. \*\* Students away from home: Zerubbabel, Daniel Liu, Ondy, Jason, Galen, Daniel Hu, Cecilia, Vivian Yeh, Adam, David Yao, Huan Yang, Rachel Huang, Eva Xie, Matthew, Brian Shao, Harvey, Michael Nie, Nina.

### 上週統計 Last Week's Statistics (2017年9月3日)

主日崇拜 Sunday Worship	129人	姊妹會 Women Group	16人
禱告會 Prayer Meeting	12人	週五團契 Friday Fellowship	29人
奉獻 General Offering	3936.00	Mission: Harmony 100.00, Pacifica 140.00	

### 下週事奉 Next Week's Services (2017年9月17日)

證道 Sermon	劉再生牧師	Sunday School	English: Bro. Joshua Liu Youth: Bro. Isaac Chang
翻譯 Interpreter	胡剛弟兄	成主 Adults	中文成主請參另表
領會 Liturgist	邵勇弟兄	幼幼 Toddler	Sandy, Jeanie Vivian
翻譯 Interpreter	胡剛弟兄	兒主 Children	Surong, Mary Lois Ling, Grace Lu
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 陸克己姊妹	午餐 Lunch	Potluck
招待 Usher	Yi Lin & Jinhua Yang Lois Johnson	9/22 (五)團契	暫停
Power Point	黃羅曼姊妹	9/23 (六)小組	北區、東北、東區 西區、南區、粵語、英語
音控 Audio	鄭祿偉弟兄		
司獻 Offertory	Jean Nie, Lucy Xin Ada Yong, Grace Wang		

# 榮耀華人浸信會

## Glory Chinese Baptist Church

二〇一七年九月十日 September 10, 2017



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations  
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace  
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel  
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints  
 貞愛家庭的見證 The Testimony of Sacred Household

耶穌回答說：「那起初造人的，是造男造女，  
 並且說：『因此，人要離開父母，與妻子連合，二人成為一體。』...

... Jesus replied, that at the beginning the Creator made them male and female,  
 and said, 'For this reason a man will leave his father and mother  
 and be united to his wife, and the two will become one flesh.'

馬太福音 Matthew 19:4, 5

6135 Holiday Lane, North Richland Hills, TX 76180

<http://glorycbc.org>

[glorycbc@hotmail.com](mailto:glorycbc@hotmail.com)

(817) 614-8956

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (H) (817) 400-8214